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Τέλος το χαρτί. Με τάμπλετς
εφοδιάστηκαν δημοτικοί
σύμβουλοι στη Θεσσαλονίκη
(ΦΩΤΟ)

Με στόχο  την  δραστική  μείωση  της  κατανάλωσης  χαρτιού,
αλλά και  τον  περιορισμό  της  γραφειοκρατίας  στις
δημοτικές  υπηρεσίες

ανέλαβε ο δήμος Πυλαίας Χορτιάτη στο πλαίσιο της δράσης του
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ανέλαβε ο δήμος Πυλαίας Χορτιάτη στο πλαίσιο της δράσης του
για υπηρεσίες πιο αποτελεσματικές και φιλικές προς τον πολίτη
μέσω της ανακύκλωσης και της προστασίας του περιβάλλοντος.  

Στην καθιερωμένη πρώτη συνεδρίαση του Δημοτικού Συμβουλίου
για το 2019, ο Πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου και
Πρόεδρος του ΦΟΔΣΑ Κεντρικής Μακεδονίας, Μιχάλης Γεράνης,
παρουσία του δημάρχου Ιγνάτιου Καϊτεζίδη, πρόσφερε στον
καθένα από τους συνολικά 42 δημοτικούς συμβούλους και στον
δήμαρχο αλλά και σε όλους τους υπαλλήλους του γραφείου του
δημοτικού συμβουλίου από ένα εξελιγμένο τάμπλετ. 

Σκοπός της πρωτοβουλίας, όπως τονίστηκε, είναι να
καταργηθούν πλήρως έγγραφα και έντυπα που χρησιμοποιούνται
σε κάθε συνεδρίαση και να διευκολυνθεί μέσω της ηλεκτρονικής
επικοινωνίας η πρόσβαση των δημοτικών συμβούλων στα
συγκεκριμένα αρχεία.
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